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Η χρή σή του πλαστικου  χρή ματος έ χέι διέυρυνθέι  τα τέλέυται α χρο νια, 

αντικαθιστώ ντας σέ μέγα λο βαθμο  τις παραδοσιακέ ς συναλλαγέ ς τών πολιτώ ν 

μέ τις τρα πέζές, αλλα  και μέ τα μήχανή ματα αυτο ματής ανα λήψής ΑΤΜ.  

 

Ωστο σο, οι συναλλαγέ ς μέ μέτρήτα  ακο μή υφι στανται για μέγα λο μέ ρος του 

πλήθυσμου  και κυρι ώς για τους ήλικιώμέ νους που ή χρή σή τών ψήφιακώ ν 

έργαλέι ών έξακολουθέι  να έι ναι δυ σκολή, έξαιτι ας του ψήφιακου  

αναλφαβήτισμου  που παραμέ νέι σέ υψήλα  ποσοστα  στή χώ ρα μας. Αυτο  καθιστα  

σαφέ ς πώς έπιβα λλέται να έξασφαλι ζέται ή απρο σκοπτή προ σβασή το σο τών 

έπιχέιρή σέών, ο σο και τών  πολιτώ ν στήν τρα πέζα ή  στα αυτοματοποιήμέ να 

μήχανή ματα (ΑΤΜ). Ειδικα  για πέριοχέ ς τής χώ ρας που έι ναι απομακρυσμέ νές 

απο  τα αστικα  κέ ντρα, ή έγκατα στασή τουλα χιστον ένο ς ΑΤΜ έι ναι απαραι τήτή 

προκέιμέ νου οι πολι τές να μήν ταλαιπώρου νται, αλλα  και να έξυπήρέτου νται μέ 

ασφα λέια.  

 

Στον Νομο  Λακώνι ας, ο κα τοικος του Κυπαρισσι ου χρέια ζέται να διανυ σέι μια 

απο στασή 45 χιλιομέ τρών, κα νοντας έ να ταξι δι 60 λέπτώ ν σέ έ να έπικι νδυνο 

οδικο  δι κτυο, για να μέταβέι  στή πο λή τών Μολα ών ώ στέ να έ χέι προ σβασή σέ 

ATM. Κατα  τήν τουριστική  πέρι οδο του καλοκαιριου  που ή ανα γκή συναλλαγώ ν 

μέ μέτρήτα  έι ναι προφανώ ς αυξήμέ νή, οι έπισκέ πτές πρέ πέι να μέτακινου νται, 

έπιβαρυ νοντας το υπα ρχον έπικι νδυνο οδικο  δι κτυο για να έ χουν τήν αυτονο ήτή 

προ σβασή σέ ΑΤΜ.  
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Δεδομένου ότι οι συναλλαγέ ς του πολι τή μέ το τραπέζικο  συ στήμα έπιβα λλέται 

να διέυκολυ νονται και να έξασφαλι ζονται μέ κα θέ δυνατο  τρο πο. 

Δεδομένου ότι κανέ νας πολι τής δέν πρέ πέι να αισθα νέται ή  να έι ναι 

αποκλέισμέ νος απο  το τραπέζικο  συ στήμα έξαιτι ας τής χρή σής τών νέ ών 

ψήφιακώ ν έργαλέι ών που έ χουν μπέι δυναμικα  στή ζώή  μας. 

Δεδομένου ότι ή μή υ παρξή ΑΤΜ στήν πέριοχή  του Κυπαρισσι ου Λακώνι ας 

οδήγέι  στον πέριορισμο  του θέσμοθέτήμέ νου δικαιώ ματος του πολι τή για ισο τιμή 

προ σβασή στις τραπέζικέ ς υπήρέσι ές. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σέ ποιές ένέ ργέιές προ κέιται να προβέι τέ προκέιμέ νου να έξασφαλιστέι  ή 

υ παρξή ΑΤΜ στήν έν λο γώ πέριοχή , ή οποι α κρι νέται απαραι τήτή για τήν 

απρο σκοπτή και ασφαλή  προ σβασή τών κατοι κών και τών έπισκέπτώ ν του 

Κυπαρισσι ου στις τραπέζικέ ς υπήρέσι ές; 

2. Θα πα ρέτέ μέ τρα προκέιμέ νου να τέθέι  έ νας φραγμο ς στις Διοική σέις τών 

Τραπέζώ ν, οι οποι ές υλοποιου ν σχέ διο συρρι κνώσής του δικτυ ου 

καταστήμα τών τους, αλλα  και τών ΑΤΜ; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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